
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Den Helder, 21 juli 2022 

 

Schriftelijke vragen Samen Actief sr naar aanleiding van RIB 2022-032892 

inzake goedkope energie voor minima huishoudens. 

 
In bovengenoemde raadsinformatiebrief en een recent uitgekomen artikel in het Noord-Hollands 

Dagblad wordt aangegeven dat de gemeente bezig is om de burger via een aangesloten bedrijf 

mogelijk van goedkopere energie te voorzien. Op zich is het een nobel streven, maar naar 

onderzoek van ons blijken er mogelijk toch wat problemen op te kunnen doemen. 

 

Omdat het hier gaat om financieel minder draagkrachtigen is voorzichtigheid volgens ons heel 

belangrijk. Zeker als we zien dat de in het artikel genoemde site heel weinig informatie aan de 

voorkant geeft en alleen maar aangeeft of het mogelijk kan gaan over mogelijke besparingen. Naar 

aanleiding van het antwoord moet men maar bellen.  

 

Vervolgens weten wij allen dat er geen vaste contracten worden afgesproken en dat alleen variabele 

nu “voorradig" zijn. Bekend is dat variabel ook betekent dat er geen regelmaat in de prijzen is en 

betalingen achteraf plaats gaan vinden. Hier zien we een groot probleem in aangezien de in 

aanmerking komende inwoner nu al problemen ondervindt en graag aan de voorkant wil weten 

hoeveel hij of zij uit moet geven aan energiekosten. Niet aan de achterkant. Dan is het te laat en zal 

de inwoner nog verder wegzakken in het financiële moeras. Daarom hebben wij in eerste instantie 

de volgende vragen: 

 

 
1. Is gezondverzekerd.nl een non-profitorganisatie of een commercieel bedrijf? 

 

2. Wat is het verschil tussen gezondverzekerd.nl en energievergelijker.nl (beide zelfde 

vestigingsadres)? 

 

3. Greenchoice, Energiedirect, Innova en Essent zijn reguliere marktpartijen die energie 

leveren en worden aangeboden via gezondverzekeren.nl 

 

In de raadsinformatiebrief staat dat de gemeente de minima tarieven wil aanbieden die in de 

reguliere markt niet beschikbaar zijn. 

 

Welk percentage zijn de minima goedkoper uit, dan zij rechtstreeks een energiecontract 

zouden afsluiten bij eerder genoemde marktpartijen? 

 

4. Kan het college van burgemeester en wethouders garanderen dat als de minima via 

gezondverzekerd.nl een energiecontract afsluiten, daadwerkelijk minder betalen dan de 

reguliere tarieven binnen de energiebranche. Dus ook dat zij minder betalen dan de reguliere 

prijzen van Greenchoice, Energiedirect, Innova en Essent? 

 

http://gezondverzekerd.nl/
http://gezondverzekerd.nl/
http://enegievergelijker.nl/
http://gezondverzekeren.nl/
http://gezondverzekerd.nl/


 

 

5. Kan het college van burgemeester en wethouders garanderen dat onze minima na het 

afsluiten van een energiecontract bij gezondverzekerd.nl blijvend goedkoper uit is, dan de 

reguliere markt? Incl. de reguliere tarieven van Greenchoice, Energiedirect, Innova en 

Essent? 

 

6. Is het college van burgemeester en wethouders het met ons eens, dat de grootste besparing 

van energie te behalen valt uit het verduurzamen van huizen? 

 

7. Is het college van burgemeester en wethouders het met ons eens dat verhuurders van sociale 

huurwoningen hun prioriteiten moeten verleggen richting verduurzaming van hun bestaande 

woningen? En dat iedere woning binnen de sociale huursector voor 2025 minimaal 

energielabel B moeten hebben? Dit omdat verduurzaming een grotere besparing oplevert 

voor de huurder. 

 

8. Welke middelen zijn er om verhuurders van sociale huurwoningen te dwingen om woningen 

te verduurzamen naar minimaal Energielabel B? Daarbij alle opties te geven, welke kunnen 

worden afgedwongen door gemeenteraad, college van burgemeester en wethouders of 

provincie en Rijksoverheid? 

• Is het mogelijk om gemeentelijke borgstellingen/garanties te verlagen indien de 

verhuurders van sociale woningbouw niet overgaan tot een snelle verduurzaming? 

• Is het mogelijk om nieuwbouwprojecten te weigeren of te verkleinen als 

woningcorporaties niet actief bezig zijn met de verduurzaming van de bestaande 

woningvoorraad? 

• Is het mogelijk om versnelde omgevingsvergunningen af te geven bij verduurzaming 

van woningen? 

 

 

M. Vermooten 

Raadslid Samen Actief sr. 
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